
Protokół Nr VII/2024 z Sesji Rady Gminy Leszno 

z dnia 25 września 2024 r. 

 

VII Sesję Rady Gminy Leszno otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał 

Dominiak, który przywitał zebranych Radnych, Pana Wójta, Zastępcę Wójta, Panią Skarbnik, 

Radcę Prawnego, Sołtysów oraz pozostałych gości, i odczytał podstawę prawną zwołania Sesji 

Rady Gminy Leszno. Obrady rozpoczęły się o godz. 17: 30. W obradach wzięło udział 13 

radnych. Obrady prawomocne. 

 

Planowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum; 

2. Przyjęcie porządku obrad; 

3. Sprawozdanie Wójta Gminy Leszno z działalności międzysesyjnej; 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Leszno 

na lata 2024-2039; 

(projekt wniesiony przez Wójta Gminy Leszno) 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Leszno na rok 

2024; 

(projekt wniesiony przez Wójta Gminy Leszno) 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie przez Gminę 

Leszno prawa własności części nieruchomości gruntowej położonej w obrębie 

Zaborów w gminie Leszno z przeznaczeniem pod budowę zbiornika retencyjnego; 

(projekt wniesiony przez Wójta Gminy Leszno) 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie przez Gminę 

Leszno prawa własności części nieruchomości gruntowej położonej w obrębie 

Zaborów w gminie Leszno z przeznaczeniem pod poszerzenie drogi gminnej; 

(projekt wniesiony przez Wójta Gminy Leszno) 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych  

na pomniku przyrody - alei Jesionowej, położonej wzdłuż drogi łączącej szosę Błonie 

– Leszno z wsią Wąsy w gminie Leszno; 

(projekt wniesiony przez Wójta Gminy Leszno) 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLVI/274/2018  z dnia 25 kwietnia 

2018 r. w sprawie określenia wysokości opłaty za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego; 

(projekt wniesiony przez Wójta Gminy Leszno) 

10. Interpelacje, zapytania i wnioski Radnych; 

11. Sprawy różne; 

12. Zamknięcie obrad.  



Nowy porządek obrad: 

 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum; 

2. Przyjęcie porządku obrad; 

3. Sprawozdanie Wójta Gminy Leszno z działalności międzysesyjnej; 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Leszno 

na lata 2024-2039; 

(projekt wniesiony przez Wójta Gminy Leszno) 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Leszno na rok 

2024; 

(projekt wniesiony przez Wójta Gminy Leszno) 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie przez Gminę 

Leszno prawa własności części nieruchomości gruntowej położonej w obrębie 

Zaborów w gminie Leszno z przeznaczeniem pod budowę zbiornika retencyjnego; 

(projekt wniesiony przez Wójta Gminy Leszno) 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie przez Gminę 

Leszno prawa własności części nieruchomości gruntowej położonej w obrębie 

Zaborów w gminie Leszno z przeznaczeniem pod poszerzenie drogi gminnej; 

(projekt wniesiony przez Wójta Gminy Leszno) 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych  

na pomniku przyrody - alei Jesionowej, położonej wzdłuż drogi łączącej szosę Błonie 

– Leszno z wsią Wąsy w gminie Leszno; 

(projekt wniesiony przez Wójta Gminy Leszno) 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLVI/274/2018  z dnia 25 kwietnia 

2018 r. w sprawie określenia wysokości opłaty za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego; 

(projekt wniesiony przez Wójta Gminy Leszno) 

10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku sołectwa w sprawie przyznania 

środków funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2025; (Leszno Wschód) 

(projekt wniesiony przez Przewodniczącego Rady Gminy Leszno) 

11. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku sołectwa w sprawie przyznania 

środków funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2025; (Wiktorów) 

(projekt wniesiony przez Przewodniczącego Rady Gminy Leszno) 

12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku sołectwa w sprawie przyznania 

środków funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2025; (Wyględy) 

(projekt wniesiony przez Przewodniczącego Rady Gminy Leszno) 

13. Interpelacje, zapytania i wnioski Radnych; 

14. Sprawy różne; 

15. Zamknięcie obrad. 



Prządek obrad został przyjęty: 

„Za” - 13 głosów 

„Przeciw” – 1 głosów 

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

 

Ad 3. 

Sprawozdanie Wójta Gminy Leszno z działalności międzysesyjnej; 

Pan Wójt poinformował o transporcie pomocy dla powodzian, który został zorganizowany dwa 

tygodnie temu. Dary, które trafiły do Lądka Zdroju, były zbierane w świetlicy w Lesznie,  

w Zaborowie, w szkole i w Urzędzie. Wójt podziękował mieszkańcom za ich hojność  

i zaangażowanie w tę akcję. 

Następnie wójt zaznaczył, że w pierwszej połowie października planuje spotkanie  

z dyrektorem Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich, na które ma zamiar udać się  

z listą tematów do omówienia. Poprosił radnych o zgłaszanie problemów, które chcieliby, aby 

poruszył podczas tego spotkania, ustalając termin do końca przyszłego tygodnia na przesyłanie 

tych sugestii. 

Na koniec, Wójt odniósł się do sprawy firmy Dawtona, informując, że podpisał wniosek  

do prokuratury o podjęcie działań w związku z zanieczyszczeniem środowiska, na co wskazuje 

artykuł 180 paragraf 1 kodeksu karnego. Podkreślił, że w pierwszej połowie października 

planowana jest również kontrola tej firmy we współpracy ze Starostwem. 

 

Ad.4 

Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024 - 2039; 

Przewodniczący Rady Gminy Leszno Pan Michał Dominiak, poprosił Panią Skarbnik o krótkie 

omówienie projektu uchwały: 

W Wieloletniej Prognozie Finansowej gminy Leszno na lata 2024-2039 wprowadzono zmiany 

w tabelarycznej części załącznika nr 1, które dostosowano do aktualizacji budżetu gminy.  

Po przeprowadzonych modyfikacjach, całkowite dochody gminy zmniejszyły się o 2 585 

880,51 zł. W szczegółach, dochody bieżące wzrosły o 333 419,49 zł, natomiast dochody 

majątkowe zmniejszyły się o 2 919 300 zł. Wydatki ogółem obniżono o 1 299 257,51 zł, przy 

czym wydatki bieżące zwiększono o 1 533 429,49 zł, a wydatki majątkowe zmniejszono  

o 2 832 687 zł. Po tych zmianach, budżet gminy pozostaje deficytowy, osiągając wartość 20 

550 716,32 zł. 

W załączniku nr 2 przedstawiono przedsięwzięcia związane z budową oczyszczalni ścieków 

w Lesznie. Z powodu braku możliwości ustalenia ostatecznego przebiegu zrzutu 

oczyszczonych ścieków, środki w wysokości 900 tys. zł przeniesiono na rok 2027. Plan 

finansowy na lata 2024-2027 został odpowiednio dostosowany, przewidując: 100 tys.  

zł na 2024, 12 mln zł na 2025 i 2026 oraz 5,9 mln zł na 2027. 

W związku z zakończeniem budowy nawierzchni ulicy Stanisława Lema, limit wydatków  

na ten projekt w roku 2024 zmniejszono o 23 tys. zł. Również z powodu opóźnień  

w opracowywaniu dokumentacji projektowej dla rozbudowy ulicy Ogrodowej, 1 mln zł 

przeniesiono na rok 2025, a limit wydatków w 2024 wyniesie 100 tys. zł, a w 2025 - 3 mln zł. 

Dodatkowo, w ramach renowacji budynku dawnej kuźni w Zaborowie, przedłużono okres 

realizacji projektu do 2026 roku, przenosząc środki w wysokości 861 342 zł na ten rok.  

Plan na lata 2024-2026 zmodyfikowano na 138 658 zł w 2024 oraz po 980 tys. zł w 2025  

i 2026. 

Na koniec, zakończenie realizacji przebudowy ulicy Akacjowej w Wiktorowie skutkowało 

zmniejszeniem limitu wydatków na 2024 o 12 tys. zł, a zakończenie budowy punktów 



świetlnych na ulicy Lema w Lesznie spowodowało zmniejszenie limitu wydatków o 32 tys. zł 

na ten sam rok. 

 

Uchwała została podjęta: 

„Za” - 13 głosów 

„Przeciw” – 0 głosów 

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

 

Ad.5. 

Autopoprawka w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Leszno na rok 2024; 

Pan Wójt zgłosił autopoprawkę, którą omówiła Pani Skarbnik. Pani Skarbnik zgłosiła, błąd 

pisarski związane z przeniesieniem kwoty 24 504 zł z kolumny 6 i 8 do kolumny 10 w wierszu 

"wydatki razem". Błąd wynikał z niewłaściwej klasyfikacji wydatków, które powinny być 

zakwalifikowane, jako świadczenia na rzecz osób fizycznych, a nie do wydatków związanych 

z zadaniami statutowymi. W wyniku wprowadzonych poprawek, plan wydatków ogółem został 

zwiększony o 1 497 286,01 zł, a zmniejszony o 3 094 645 zł. 

Wydatki majątkowe zwiększono o 260 958 zł i zmniejszono o 393 645 zł, a wydatki bieżące 

wzrosły o 1 236 328,01 zł i zmniejszyły się o 1 000 zł. Plan dochodów bieżących zwiększono 

o 35 318,01 zł, natomiast dochody majątkowe zmniejszono o 2 919 300 zł. Wprowadzono 

dodatkowe dochody, w tym odszkodowania za uszkodzone mienie oraz środki z opłaty  

od sprzedaży napojów alkoholowych. 

W wydatkach bieżących zwiększono środki na utrzymanie dróg oraz na zakupy  

dla Ochotniczej Straży Pożarnej. Zwiększono również dotacje dla niepublicznego przedszkola 

oraz na przedszkola specjalne. Wydatki na odbiór odpadów komunalnych wzrosły o 630 tys. 

zł, a na wycinkę i pielęgnację drzew o 35 tys. zł. 

Po stronie wydatków majątkowych wprowadzono szereg zmian, w tym zmniejszenia  

na budowę wodociągów oraz na inwestycje związane z oczyszczalnią ścieków i rozbudową 

ulic. Zwiększono środki na projektowanie i przebudowę chodników przy szkole oraz na system 

podtrzymania zasilania urządzeń odwadniających. 

Dokonano także zmian w planie dochodów i wydatków dla szkół podstawowych w Lesznie  

i Zaborowie. Po wszystkich wprowadzonych zmianach, planowane przychody wynoszą 25 554 

683,55 zł. 

 

Uchwała została podjęta: 

„Za” - 13 głosów 

„Przeciw” – 0 głosów 

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

 

Ad.5.  

Podjęcie Uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Leszno na rok 2024; 

 

Uchwała została podjęta: 

„Za” - 13 głosów 

„Przeciw” – 0 głosów 

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

 

 

 

 

 



Ad.6 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie przez Gminę Leszno 

prawa własności części nieruchomości gruntowej położonej w obrębie Zaborów w gminie 

Leszno z przeznaczeniem pod budowę zbiornika retencyjnego; 

 

Uchwała została podjęta: 

„Za” - 13 głosów 

„Przeciw” – 0 głosów 

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

 

Ad.7. 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie przez Gminę Leszno 

prawa własności części nieruchomości gruntowej położonej w obrębie Zaborów w gminie 

Leszno z przeznaczeniem pod poszerzenie drogi gminnej; 

 

Uchwała została podjęta: 

„Za” - 13 głosów 

„Przeciw” – 0 głosów 

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

 

Ad.8 

Podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych  

na pomniku przyrody - alei Jesionowej, położonej wzdłuż drogi łączącej szosę Błonie – Leszno 

z wsią Wąsy w gminie Leszno; 

Radny Tomasz Maj zgłosił prośbę do wójta, aby w uchwale znalazły się informacje na temat 

pielęgnacji tych drzew, które zostaną posadzone w zamian oraz obwód pnia. Radny zaznaczył, 

że jeżeli ktoś inny będzie odpowiedzialny za sadzenie drzew, to powinien również zobowiązać 

się do ich pielęgnacji, aby uniknąć niepotrzebnych wydatków na nowe nasadzenia, które nie 

przetrwają. Wójt potwierdził, że uwzględnią tę sugestię w dalszych działaniach. 

 

Uchwała została podjęta: 

„Za” - 13 głosów 

„Przeciw” – 0 głosów 

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

 

Ad.9. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLVI/274/2018 z dnia 25 kwietnia 2018 r. 

w sprawie określenia wysokości opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego; 

 

Uchwała została podjęta: 

„Za” - 13 głosów 

„Przeciw” – 0 głosów 

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

 

Ad.10. 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku sołectwa w sprawie przyznania środków 

funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2025; (Sołectwo Leszno Wschód) 

 

Uchwała została podjęta: 

„Za” - 13 głosów 



„Przeciw” – 0 głosów 

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

  

Ad.11. 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku sołectwa w sprawie przyznania środków 

funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2025; (Sołectwo Wiktorów) 

 

Uchwała została podjęta: 

„Za” - 13 głosów 

„Przeciw” – 0 głosów 

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

  

Ad.12. 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku sołectwa w sprawie przyznania środków 

funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2025; (Sołectwo Wyględy) 

 

Uchwała została podjęta: 

„Za” - 13 głosów 

„Przeciw” – 0 głosów 

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

  

Ad.13. 

Interpelacje, zapytania i wnioski Radnych; 

Radny pan Tomasz Maj zwrócił uwagę na temat wykopu przy ulicy Topolowej, poprosił  

o weryfikację linii hydrantowej i o ewentualne wykonanie projektu i przesunięcia tych 

hydrantów na skraj pasa drogowego.  

Pan Tomasz Maj zwrócił również uwagę na zbyt mały postęp przebudowy ulicy Głównej  

w Powązkach. Pan Wójt poinformował, że uzgodnienie ze Starostwem tymczasowej 

organizacji ruchu, trwało dwa miesiące. Jedno drzewo nie zostało usunięte ze względu na kabel 

energetyczny w obrębie strefy korzeniowej, kabel musi być wyjęty po to, żeby drzewo można 

było usunąć.  

Radna pani Mariana Malarowska poruszyła temat przejazdów autobusowych do Płochocina. 

Poprosiła w imieniu mieszkańców, aby autobus został postawiony w Zaborowie, ponieważ tam 

jest parking, parkuj i jedź, do którego mieszkańcy wszystkich sąsiednich miejscowości mogą 

podjechać i zostawić samochody. Po drugie, przystanek 96 jest na ulicy Kosmoskiej, który 

prowadzi do Płochocina jest przy stawach w Myszczynie i jest do przejścia około 450 metrów, 

więc przy opóźnieniu, szczególnie zimą mieszkaniec może nie wyrobić się z jednego na drugi, 

dlatego mieszkańcy bardzo proszą, żeby jednak to było w Zaborowie.  

Wójt powiedział, że na pewno to rozważymy, bo tak jak obiecywał, na pewno komunikacja do 

Płochocina będzie zorganizowana. 

Następnie radny pan Piotr Sucharski, poprosił pana wójta, żeby pracownicy wycieli krzaki w 

rowach od ulicy Wesołej do lasu, ponieważ przy większych opadach zalewa mieszkańców. 

Podczas kopania rowów mieszkańcy sami wycinali krzaki i starali się, żeby tą wodę 

odprowadzić z pól.  

Radny pan Lesław Kuczyński zapytał Wójtów czy w zbudowanym skateparku można coś 

dołożyć, ponieważ, chłopcy jeżdżący na hulajnogach, pytają czy można by na tych wyższych 

częściach skateparku, przedłużyć, ten skatepark, bo chodzi o to, że jak wjeżdżają na górę 

hulajnogami, to zaraz kończy się to utwardzenie i jest dla nich, jak twierdzą, niebezpieczne.  

Zastępca wójta odpowiedział, że bez projektu nie można zrobić czegoś takiego jak dołożyć 

betonu, bo to jest ingerencja w konstrukcję zatwierdzoną projektem i pozwoleniu na budowę. 



Radny pan Lesław Kuczyński poprosił jeszcze o montaż sztucznej siatki na betonowych 

bokach, bo z boczków sypie się piach i wtedy stwarza to niebezpieczeństwo na tym betonie  

do jazdy. 

Radna pani Marianna Malarowska wróciła jeszcze do tematu przewozów autobusowych, 

poprosiła pana Wójta, aby rozważył autobus w godzinach rannych od 6:00 do 10:00 jeździł  

do Płochocina, a na przykład od 10:00 do 14:00 do Starostwa i potem od 14:00 do 22:00 wrócił 

na stare tory, żeby można było dojechać do Starostwa?  

Pan Wójt odpowiedział, że wszystko można rozważyć, tylko musimy zaplanować  

na to pieniądze. Trasa z Zaborowa do Starostwa, nie jest krótką trasą. Pan Wójt poprosi 

Starostę, żeby mieszkańcy Gminy Leszno mieli dojazd do Starostwa i, że trzeba wszystko 

przeanalizować i policzyć, teraz jest czas na przygotowanie budżetu na 2025 rok, ale będziemy 

skłaniać się ku temu, żeby to był autobus z Zaborowa. 

Radny pan Marcin Lewicki dodał, że mieszkańcy Wiktorowa też liczą, że autobus będzie  

z Zaborowa.  

Następnie głos zabrała radna pani Katarzyna Kępka, powiedziała, że zwróciła się z pismem  

do Starosty czy byłaby możliwość w ramach grodziskich przejazdów autobusowych połączenia 

naszej gminy ze Starostwem. Poinformowała również, że radny pan Artur Ligięza również 

złożył takie pismo do Starosty.  

Radna pani Katarzyna Kępka zapytała pana Wójta o wniosek, który pan Wójt złożył  

do prokuratury, ponieważ 20 czerwca pan Wójt wydał decyzję o zgodzie na rozbudowę 

kotłowni węglowej, polegającej na montażu dodatkowego nowego kotła. Pani Katarzyna 

Kępka 4 lipca zwróciłam się do pana Wójta o samokontrolę tej decyzji. Radna wskazała akty 

prawne, które mówią o tym, że są podstawy do tego, żeby pan Wójt jak najszybciej swoją 

własną decyzję uchylił. Radna zapytała pana Wójta czy coś się wydarzyło, czy pan Wójt tylko 

liczy na prokuraturę? Radna wspomniała również, że uchylenie przez pana Wójta tej decyzji 

po tych 14 dniach było wiele łatwiejsze, bo jeżeli decyzja wywoła nieodwracalne skutki 

prawne, to jest to o wiele trudniejsze. Radna zapytała czy czekamy na to, aż te kotły powstaną 

i potem my zapłacimy za te kotły Dawtony, a Dawtona na przykład je sprzeda z zyskiem? 

Radna zapytała jak to wygląda w kwestii samokontroli tej decyzji, bo to jest pierwszy etap, 

gdzie organ sam może swoją decyzję zmienić, nie czekając na decyzję organów 

odwoławczych. Pan Wójt odpowiedział, że nie skierował sprawy do prokuratury, dlatego,  

że Dawtona tam stawia kolejny kocioł i nie wie, o czym Pani Radna mówi, jakie kotły kupimy, 

a Dawtona sprzedaje z zyskiem? Radna zapytała czy pan Wójt uznał za zasadne dokonać 

samokontroli własnej decyzji administracyjnej, w której pan Wójt zgodził się na budowę 

dodatkowego pieca węglowego? Bo zawiadomienie dotyczy zanieczyszczeń środowiska,  

no to chyba też z tego nowego kotła. Pan Wójt odpowiedział, że skoro nie ma tego kotła jeszcze 

to nie ma zanieczyszczenia środowiska i, że pani Radna miesza dwie sprawy. Sprawa decyzji 

o środowiskowych uwarunkowaniach na nowy kocioł i sprawa związana z zanieczyszczeniem, 

które miało miejsce dwa miesiące temu. Pani Radna Katarzyna Kępka zapytała jak wygląda 

sprawa samokontroli decyzji administracyjnej, którą Pan Wójt dał? Pan Wójt odpowiedział,  

że samokontroli można dokonać w ciągu 14 dni. Pan Wójt wydał decyzję odmowną  

na rozbudowę tej kotłowni, natomiast samorządowe kolegium odwoławcze uchyliło tą decyzję. 

Skargi na taką decyzję SKO do WSA nie można złożyć, więc sprawa jest jakby zamknięta.  

Pan Wójt wydał taką decyzję ze względu na to, że wskazało samorządowe kolegium 

odwoławcze w tym, że rozbudowa tej kotłowni jest zgodna z planem zagospodarowania 

przestrzennego, z czym pan Wójt się nie zgodził, ale nie może zaskarżyć decyzji drugiej 

instancji, bo gmina nie ma takiego prawa. A samokontroli można dokonać w ciągu 14 dni, 

natomiast pan Wójt uznał, że akurat w tym wypadku samorządowe kolegium odwoławcze,  

po analizie oczywiście zapisów planu zagospodarowania przestrzennego, ma niestety ma rację.  



Radny pan Michał Mandes w imieniu mieszkańców zgłosił zapotrzebowanie na zamontowanie 

kosza na śmieci przy ulicy Tuwima, obok pracowni Orange. 

Przewodniczący Rady Gminy Leszno, poprosił o wydłużenie godzin pracy zlewni.  

 

Ad.14. 

Sprawy różne; 

Sołtys wsi Kępiaste pan Grzegorz Frunckowski, zgłosił zapotrzebowanie żeby na terenie 

Kępiastego i Łubca zbudować porządny park zabaw dla dzieci, miejsce, gdzie mogłyby się 

spotykać mieszkańcy sołectwa. Sołtys bardzo długo szukał odpowiedniej działki. Sołtys 

zapytał, dlaczego wniosek, który złożył został odrzucony? 

Przewodniczący Rady Gminy pan Michał Dominiak odpowiedział, że wniosek został 

negatywnie zaopiniowany przez lokalizację działki, która jest zbyt blisko drogi wojewódzkiej 

579, działka nie jest w bezpiecznym miejscu, ponieważ tą drogą jeździ bardzo dużo 

samochodów ciężarowych a place zabaw mają być miejscem bezpiecznym. 

Radny pan Piotr Sucharski uważa, że to miejsce jest niebezpieczne, ponieważ dzieci często 

bawią się obok placów zabaw. 

Sołtys wsi Kępiaste przedstawił jeszcze jedną działkę, która jest oddalona od drogi i ma 4 

tysiące metrów. 

Radny pan Krzysztof Michalski, powiedział, że codziennie przejeżdża ulicą Modlińską i tam 

około 10 metrów od drogi jest ogrodzony plac zabaw przy przedszkolu i, że przygotowując 

taki plac zabaw możemy zadbać o bezpieczeństwo. 

Radny pan Tomasz Zarzycki poinformował, że rada rozpytywała wniosek konkretnej działki i 

są przeciwni tej konkretnej działce a nie powstaniu placu zabaw i jeśli znajdzie się odpowiednia 

działka oddalona od głównej drogi to rada przychyli się pozytywnie. A ta konkretna działka z 

punku widzenia komisji nie uzyskała akceptacji. 

Sołtys wsi Kępiaste wniósł wniosek żeby rada rozpatrzyła zakup działki, która ma 4 tysiące 

metrów. 

Pan Wójt powiedział, że rozmawiał z właścicielem działki o podziale tej działki, ale właściciel 

nie jest zainteresowany. 

Radna pani Katarzyna Kępka zabrała głos, że taka działka 4 tysiące metrów pozwoliłaby na 

urządzenie placu zabaw z prawdziwego zdarzenia. Jednocześnie wiadomo, że to wszystko nie 

dzieje się naraz. Radna pani Katarzyna Kępka zapytała pana Wójta, jakiego rzędu byłby to 

wydatek, czy to by bardzo budżet obciążało, gdybyśmy to jakoś latami realizowali.  

Pan Wójt odpowiedział, że są to kwoty od 70 do 100 zł za metr kwadratowy plus uzbrojenie 

działki i jej utrzymanie.  

Na koniec Przewodniczący Rady poinformował, że 17 października odbędzie się szkolenie  

dla Rady Gminy Leszno w sprawie KPA i ustawy o samorządzie gminnym oraz z obsługi 

aplikacji eSesja, którą między innymi Radni będą mogli wykorzystać do głosowania podczas 

sesji. 

 

Ad 15. 

Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady Machał Dominiak zamknął VII posiedzenie Rady Gminy Leszno w dniu 

25 września 2024 roku. 

 

 

Sporządziła: Monika Szewczak-Kowalewska 

 


